The new Shoei RF-1200 is a helmet without faults. We've poured over every inch of the Shoei and have come up short every time for any nitpicks or gripes. From the ground up, the Shoei RF-1200 has been completely redesigned and we are massively impressed. Starting with the new lower profile, more aerodynamic outer shell that has been true wind-tunnel tested. The RF-1200 still meets both DOT and Snell 2010 standards and is offered in 4 shell sizes. Weight savings over the RF-1100 were about 2 ounces or about 60 grams in the new RF-1200. New venting channels and vent systems simplify and increase airflow over the RF-1100. A new faceshield and base plate come with the new 1200. The CWR-1 Faceshield will be Pinlock ready in the box and features a new reinforcing ridge at the top and bottom of the shield that prevents flex and deformation over time. These ridges also act as a "max-vision" housing for the included Pinlock Lens. The new QRE base plate offers fine-tuning for the user and is easy to release the faceshield. The internal fitting shape remains the same as the RF-1100, but a new 3D Max Dry 2 System in the interior is softer to the touch and more comfortable against the face. For the first time in a RF series helmet, emergency cheek pad removal system will come standard in the RF-1200 and the EPS liner even has built-in pockets for a communication system. The new Shoei RF-1200, I think I'm in love.
Shoei RF-1200 Helmet - Solid
The Shoei RF 1200 represents years of development and evolution of the Shoei RF Helmet series, distilled into one of the most advanced sport helmets available. The RF1200 has evolved through both wind tunnel testing and on-track rider feedback into a helmet that is light-weight, quiet and most of all extremely safe.

Slim And Light Weight Design
One of the most important features of a quality helmet is that you hardly know it’s there protecting your head. Shoei has reduced the weight of the RF-1200 by using a slimmer design and building a distinct line into the side of the helmet that also serves as an accent. As a result, the new Shoei RF-1200 is lighter than any other Snell certified helmet in the current Shoei lineup.

Shell Construction
The new slim design of the Shoei RF-1200, with its distinct accent cut line, widens the bottom of the helmet to help ease the process of putting the helmet on or taking it off. Further advancing the comfort of the AIM+ shell is the industry leading four shell sizes that the Shoei RF-1200 comes in. The impact-absorbing dual liner consists of two layers incorporating different densities, helping to effectively balance the potential impact applied to the more rigid shell.

Quietness
Through advancements in the aerodynamic shape, improved interior linings and a new and improved shield system the rider will experience a very quiet and comfortable riding experience. The interior of the RF-1200 has achieved a balance of a comfortably soft fit and a firm, stable hold. The new design of the cheek pads also improves the motion of the neck, thus helping the rider to check traffic behind him/her for example.
Shield System
The new CWR-1 Pinlock shield features ribs on top and bottom of the shield to improve rigidity and eliminate bending of the shield caused by wind pressure or the opening and closing of the shield. Independent beading in the top and sides of the helmet help to keep the seal of the shield tight and eliminate any excess air. In addition to the CWR-1 shield, Shoei has developed a new base plate for the RF-1200. The Quick-Release Self-Adjusting base plate is spring-loaded and pulls the shield back onto the helmet, sealing it tightly against wind and rain. The addition of a new five-stage rotating dial allows for fine tuning of the base place for easy shield adjustments.

Ventilation
A large lower three position vent, three upper air vent intakes and four uniquely positioned upper exhaust outlet vents combine with the Dual Density EPS liner to allow cooling air to travel unrestricted through tunnels created in the EPS liner.
Features:
· Four shell sizes

· Dual density EPS liner

· Superior ventilation

· 3D Max-Dry System II Liner

· E.Q.R.S. (Emergency Quick-Release System) CWR-1 Shield System

· Neatly secure chin strap

· Includes Pinlock pins and lens insert

· Includes breath guard and chin curtain

· Snell M2010 and DOT Certified

Новый Shoei RF-1200 – это шлем без недостатков! Мы испытывали на прочность каждый дюйм Shoei, придирались к каждой мелочи, но всякий раз терпели неудачу.  Дизайн Shoei RF-1200 был полностью переработан, что произвело колоссальное впечатление. Начиная от обновленного нижнего профиля, заканчивая улучшенной аэродинамикой внешней оболочки шлема, протестированной в аэродинамической трубе. RF-1200 по-прежнему отвечает всем стандартам DOT и Snell 2010 года, и представлен покупателям в четырех размерах. Весит новинка от Shoei на 60 грамм меньше своего предшественника - RF-1100. Новые каналы вентиляции увеличивают поток воздуха, в сравнении с тем же RF-1100. В комплект с 1200 входят также новый лицевой щиток и базовая система пластины. Визор CWR-1, оснащенный вставкой Pinlock, есть в упаковке и оснащен новыми укреплениями в верхней и нижней части, которые предотвращают сгибание и деформацию с течением времени. Эти укрепления устроены так, чтобы давать максимальную обзорность. Базовая пластина QRE обеспечивает пользователю легкую настройку и опускания визора. Облегающая внутренняя обшивка шлема осталась той же, что и в RF-1100, однако новая подкладка 3D Max Dry 2 System мягче на ощупь и более приятна для кожи. Впервые в шлемах серии RF щека подкладки имеет двойную мембрану EPS Liner и даже встроенные карманы для гарнитуры. Shoei RF-1200, кажется, я влюбился!

Shoei RF-1200  -  надежный

Shoei RF-1200 воплощает в себя годы развития и эволюции серии RF, объединенные в один из самых современных шлемов, которые только существуют. RF-1200 проверялся тестированием в аэродинамической трубе и на гоночном треке, совершенствовался, и сейчас представляет собой легкий, тихий, а самое главное – безопасный мотошлем. 

Стильный и легкий дизайн

Одной из наиболее характерных особенностей качественного шлема, является то, что вам трудно представить, как же эта штука может защитить вашу голову. Shoei уменьшил вес RF-1200, благодаря внедрению ультратонкого дизайна и созданию четкого очертания линий, что также считается стильным акцентом. В результате, новый RF-1200 легче, чем любой другой шлем в текущей линейке Shoei, одобренный сертификатом безопасности Snell.

Конструкция оболочки

Новый тонкий дизайн Shoei RF-1200 с четкими очертаниями расширяется к низу, чтобы облегчить процесс одевания/снятия. Продолжая тему комфорта, шлем изготавливается в четырех разных размерах, индивидуально под каждую оболочку  AIM+.  Амортизирующая мембрана состоит из двух слоев разной плотности, что позволяет эффективно распределить нагрузку на  более жесткий слой.

Звукоизоляция

Благодаря улучшениям аэродинамической формы, апгрейдом интерьерных накладок и модифицированной системой щита, ездок может наслаждаться тихой и комфортной ездой. Внутренняя обшивка RF-1200 – это баланс удобной, мягкой формы и прочной, устойчивой фиксации. Новый дизайн щеки подкладки допускает свободное движение шеи, что позволяет водителю контролировать пространство спереди и сзади себя.

Система щита

Новый визор CWR-1 Pinlock имеет укрепления на верхней и нижней части экрана с целью повышения жесткости и устранения деформации, вызванной давлением ветра или открытием/закрытием щита.  Отдельные крепления в верхней и боковой сторонах шлема  позволяют жестко фиксировать щит и не допускать излишков воздуха. В дополнения к CWR-1, Shoei разработал и внедрил новую базу для RF-1200. Быстросъемное и самонастраивающееся основание подпружинено и плотно закупоривает шлем от ветра и дождя. Дополнительно в комплект входит пятиступенчатый вращатель, который позволит осуществить тонкую настройку базы самостоятельно.

Вентиляция

Система вентиляции из трех верхних воздухозаборников и четырех уникально расположенных клапанов для исходящего воздуха совместно с мембраной EPS двойной плотности дает возможность беспрепятственной циркуляции воздушного охлаждения по каналам созданным мембраной EPS.

Особенности:

· четыре размера оболочки

· мембрана EPS двойной плотности
· превосходная вентиляция
· Гигроскопичная подкладка 3D Max-Dry System II Liner

· E.Q.R.S. (Система быстрого быстрого безнопасного снятия)  Система щита CWR-1 

· Безопасная защелка на подбородке

·  легкосъемная противотуманная вставка от фирмы Pinlock
· Включает в себя  защиту дыхания и подбородка
· Сертифицирован по Snell M2010 и DOT 
